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De fonetiek is een vak vol interessante inzichten, spectaculaire resultaten en interessante 
manieren om ook als jongere zélf aan de slag te gaan. Waarom wordt daar dan zo weinig gebruik 
van gemaakt? Er zijn allerlei redenen om de wetenschap bij jongeren te brengen – omdat je wil 
dat de continuïteit gegarandeerd wordt doordat ook nieuwe generaties enthousiast raken, omdat 
je denkt dat het belangrijk is dat mensen op een verantwoordelijke manier met nieuwe 
technologie kunnen omgaan, of omdat je simpelweg de schoonheid van het vak wil delen. In 
deze presentatie pleit ik niet alleen voor meer fonetiek in het onderwijs, maar doe ook tips aan 
de hand hoe we dat zouden kunnen bereiken. 
 


